
 
 

Randvere Kooli hoolekogu protokoll nr. 1 

 

Koosoleku toimumise aeg:   11. detsember 2023 

Koosoleku toimumise algusaeg:  18.00  

Koosoleku lõppemise kellaaeg:  19.37 

Koosoleku toimumise koht:   Randvere Kooli II korruse nõupidamiste ruum 

Koosoleku juhataja:    direktor Margus Tõnissaar. 

Kutsutud hoolekogu liikmed: 

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja 

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja 

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja 

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja 

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja 

6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja 

7. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja 

8. Marko Laving – 8. klasside esindaja 

9. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja 

10. Marelle Ots-Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja 

11. Margit Šein – eriklasside õpetajate esindaja 

12. Leena Sirp – tavaklasside õpetajate esindaja 

13. Kristo Madrus – kooli toetava organisatsiooni esindaja 

14. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja 

15. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja 

 

Koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmed: 

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja 

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja 

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja 

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja 

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja, hilinemine 18:08, võttis osa kõigi päevakorrapunktide 

arutelust. 

6. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja 

7. Marko Laving – 8. klasside esindaja,  

8. 8. klasside asendusliige Kristi Kelder-Eha 

9. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja 

10. Marelle Ots-Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja 

11. Ants Kurist – eriklasside õpetajate asendusliige 

12. Tea Reinberk – tavaklasside õpetajate asendusliige 

13. Kristo Madrus – kooli toetava organisatsiooni esindaja 

14. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja 

 

Koosoleku kokku kutsunu: 

Margus Tõnissaar – Randvere koolijuht 



 

Koosolekult puudunud hoolekogu liikmed: 

1. Raul Leemet – 6. klasside esindaja 

2. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja 

 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu koosoleku salvestamine ja koolitajale analüüsiks esitamine 

2. Protokolli ja memo kirjutaja valimine 

3. Esimehe valimine 

4. Aseesimehe valimine 

5. Hoolekogu liikmete tutvustamine, sh senine kogemus, võimalik panus, hoolekogus osalemise 

huvi jne  

6. Koolijuhi ja kooli tuleviku tutvustus. 

7. Klassi piirmäära tõstmine 25 lapseni 5.B klassis 

8. Hoolekogu tööplaani koostamine, s.h hoolekogu pidamise heakorra koostamine 

9. Hoolekogu regulaarsete kohtumiste ajakava vastuvõtmine 

10. Täiendavad ettepanekud 

 

Vastuvõetud otsused: 

1. Hoolekogu koosoleku salvestamine ja koolitajale analüüsiks esitamine 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Koosoleku juhataja koolijuht Margus 

Tõnissaar tegi ettepaneku koosolek salvestada, et saata see hoolekogude pidamise koolituse 

läbi viinud koolitaja Jüri Ginterile analüüsimiseks ja tagasisidestamiseks. Samuti tehti 

ettepanek kasutada salvestist memo ja protokolli kirjutamiseks. 

Hääletamise tulemused:  

Poolt hääli: 13 

Vastu hääli: 0 

Erapooletuid: 0 

Otsus: Koosolek salvestatakse ja edastatakse analüüsimiseks. 

Eriarvamused: Puuduvad 

Ettepanekud, mida arvesse ei võetud: Puuduvad 

 

2. Protokolli ja memo kirjutaja valimine 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Püsivat protokollijat ja memo kirjutajat on 

keeruline leida. Igal koosolekul tuleb ta eraldi valida. Karl Mänd on nõus sel korral 

protokollima ja kirjutama memo. 

Hääletamise tulemused: 

Kandidaadi Karl Männi poolt hääletajaid: 13 

Kandidaadi Karl Männi vastu hääletajaid: 0 

Kandidaadi Karl Männi osas erapooletuna hääletajaid: 0 

Otsus: Valida koosoleku protokollijaks ja memo kirjutaks Karl Mänd. 

Eriarvamused: Puuduvad 

Ettepanekud, mida arvesse ei võetud: Puuduvad 

 

3. Esimehe valimine 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Karl Mänd esitas kandidaadiks Kristlin 

Nageli. Aivar Ormus esitas kandidaadiks Karl Männi, kes keeldus hoolekogu esimeheks 



kandideerimisest. Nii jäi üks kandidaat Kristlin Nagel, kes oli nõus kandideerima. Hääletamine 

toimus avalikult. 

Hääletamise tulemused: 

Kandidaadi Kristlin Nageli poolt hääletajaid: 13 

Kandidaadi Kristlin Nageli vastu hääletajaid: 0 

Kandidaadi Kristlin Nageli osas erapooletuna hääletajaid: 0  

Otsus: Valida hoolekogu esimeheks Kristlin Nagel. 

Eriarvamused: Puuduvad 

Ettepanekud, mida arvesse ei võetud: Puuduvad 

 

4. Aseesimehe valimine 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Karl Männile tehti ettepanek kandideerida 

aseesimeheks. Karl Mänd nõustus. Rohkem kandidaate ei esitatud. Toimus avalik 

hääletamine. 

Hääletamise tulemused: 

Kandidaadi Karl Männi poolt hääletajaid: 13 

Kandidaadi Karl Männi vastu hääletajaid: 0 

Kandidaadi Karl Männi osas erapooletuna hääletajaid: 0 

 Otsus: Valida hoolekogu aseesimeheks Karl Mänd. 

 Eriarvamused: Puuduvad 

 Ettepanekud, mida arvesse ei võetud: Puuduvad 

 

5. Hoolekogu liikmete tutvustamine, sh senise kogemuse, võimaliku panuse ja hoolekogus 

osalemise huvi kirjeldamine. 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Hoolekogu liikmed tutvustasid ennast, 

milline on seotus kooliga ning kuidas soovivad panustada hoolekogu tegevusse ning kooli 

arengusse. 

 

6. Koolijuhi ja kooli tuleviku tutvustus 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Koolijuht Margus Tõnissaar tutvustas oma 

varasemaid kogemusi haridusvaldkonnas. Kooli tulevik on seotud eesmärkidega üles ehitada 

selge struktuur ja asjaajamine, luua peatselt aeguva arengukava asemele uus, sõnastada koos 

partneritega kooli visioon. Lähiajal on vaja saada kasutusluba klassideks kinni ehitatud 

rõdudele, käivitada ujula. Kooli õppekava vajab oluliselt muutmist ja kaasajastamist, 

sealhulgas riikliku õppekava muudatuste tõttu. Järgmisest õppeaastast oleks soov 

suurendada õpilaste keeleõppe toetamist alates esimesest klassist. Kaalumisel on 

keelekümbluse programmi sissetoomine teisekeelsete õpilaste tarvis. Katsetamisele tuleb 

uudne tagasiside/hindamise vahend. 

 

7. 5.B klassi piirmäära tõstmine 25 õpilaseni 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Lapsevanem esitas enne sügisvaheaega 

taotluse lapse vastuvõtmiseks Randvere Kooli. Direktori ettepanekul arutas eelmine 

hoolekogu koosseis 5. klassi piirmäära tõstmist ühe õpilasekoha võrra, kuid napi 

häälteenamusega otsustati klassikomplekte mitte suurendada (vt hoolekogu 31.10.2023 

otsus).  

Lapsevanem esitas koolipidajale uue taotluse lapse vastu võtmiseks Randvere Kooli 5. klassi. 

Kooli direktor tegi hoolekogule ettepaneku tõsta 5.B klassi piirmäära. Hoolekogu arutas 

ettepanekut. Pooltargumentidena toodi välja, et Randvere Kool on kogukonnakool ja 

https://www.randverekool.edu.ee/app/uploads/2023/10/20231031_HK_protokoll_Piirmaar.pdf
https://www.randverekool.edu.ee/app/uploads/2023/10/20231031_HK_protokoll_Piirmaar.pdf


kogukonna lapsed peavad saama siin õppida. Vastuargumentideks esitati piisava füüsilise 

keskkonna puudumine. Klassiruumid on väikesed, puudub lisaõpilasele õppevahendite kapp, 

tool, laud, klassiruumi(de)s ei ole piisav õhuvahetus. Enne kui kool ei ole välja selgitanud, kas 

füüsiliselt on võimalik suurendada klassiruumide õhuvahetust ning sisustada ruumid vajaliku 

inventariga, ei ole võimalik klassi piirmäära suurendada. Toimus avalik hääletamine. 

 

Hääletamise tulemused: 

5.B klassi piirmäära tõstmise poolt: 2 (Karl Mänd, Katrin Markii) 

5.B klassi piirmäära tõstmise vastu: 8 (Aivar Ormus, Ants Kurits, Jaak Sepp, Kristlin Nagel, Marko 

Laving, Merle Rüütel, Pilary Viin, Tea Reinberk) 

5.B klassi piirmäära tõstmise osas erapooletuna: 2 (Katre Plaan, Kristo Madrus) 

5.B klassi piirmäära tõstmise osas ei hääletanud: 1 (Marelle Ots-Lausmaa) 

Otsus: Jätta 5.B klassi piirmäär 25 õpilaseni tõstmata. 

 

Ettepanekud koolile: 

- Koolile tehti ettepanek hinnata klassi tervisenõuetele vastamist, viia läbi tehniline audit. 

Kaaluda võimalusel moodustada üks väike klass Randvere kooli 5.ndas klassiastmes. 

- Ettepanek arutada, kas on lapsi, kes on kolinud ja seetõttu huvitatud kooli vahetama.  

 

Ettepanek koolipidajale: 

– Randvere Kooli piirkonda (nt Äigrumäe, Metsakasti jne) on ehitatud või ehitamisel kümneid 

elamuid ja vajadus koolikohtade järele on tõusmas. Vaja on leida pikaajaline plaan koolikohtade 

tagamiseks piirkonnas, et vältida klassikomplektide ebamõistlikku suurendamist. Kuna vähest 

õpilaste liikumist õppeaasta sees ei saa välistada, siis on otstarbekas hoida igas klassiastmes vaba 

reservi uute õpilaste vastu võtmiseks. 

- Ettepanek koolipidajale, et Viimsi keskuse koolides avada lisaks üks tavaklass 5.ndas 

klassiastmes.   

 

8. Hoolekogu tööplaani koostamine, s.h hoolekogu pidamise kodukorra koostamine 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Arutelu käigus lepiti kokku, et hoolekogu 

esimees ja aseesimees arutavad ühiselt hoolekogu tööplaani, koostavad esialgsed kavandi ja 

esitavad hoolekogule arutamiseks. Eesmärk on tööplaan ja kodukord kinnitada järgmisel 

hoolekogu koosolekul. 

 

9. Hoolekogu regulaarsete kohtumiste ajakava vastuvõtmine 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Arutelu käigus lepiti kokku, et järgmine 

koosolek toimub 30. jaanuaril. Esimees ja aseesimees panevad paika järgmised hoolekogu 

koosolekute toimumise graafiku, et sellega saaks arvestada nii hoolekogu kui vanematekogu 

töö ja aja planeerimisel.  

Otsus: Järgmine hoolekogu koosolek toimub 30.01.2024. 

 

10. Täiendavad ettepanekud 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Hoolekogu tegi ettepanekud koolile ja 

koolipidajale: 

a. Mõõta kooli soojuspumpade mürataset ja nõuetele vastavust, selleks uurida müra 

mõõtmise protokolle. 

b. Varasemalt on lubatud, et kooli lähedal asuva bussipeatuse varialune tõstetakse 

ringi. Millal seda tehakse? 



c. Kui kool tellib busse, siis võiks ohutuse seisukohalt jälgida, et bussis oleks kõigile 

õpilastele piisavalt kohti ja lapsed ei peaks sõidu ajal püsti seisma. 

  

 

 

 

Protokolli kinnitamise ajaks oli koolijuht saatnud hoolekogule kirjalikud vastused koos 

täiendavate kommentaaridega: 

 

 5.-date klasside klassiruumide vastavus tervisenõutele ja selleks tehnilise auditi läbi viimine. 
Viimsi valla haldusjuhi Andrus Tedremäe arvates on tehniline audit sisuliselt hoone ekspertiis 
ja tuleks võtta sertifitseeritud ettevõttelt, mis tähendab, et see on kallis. Kas aga on mõtet 
sellist investeeringut teha kui me võib olla takerdume õpilastele kehtestatud ruutmeetrite 
taha. See on lubatust väiksem isegi 24 õpilase korral. Mis puudutab valgustust ja 
ventilatsiooni, siis need oleksid kindlasti nõuetekohased, sest õhuhulka saab tõsta ja 
valgusteid saab juurde panna. 

 Soojuspumba mürataseme mõõtmise kohta. Viimsi Halduse haldusjuht Andrus Tedremäe 
vastas, et müra mõõtmine on ehituse käigus tehtud. Niisamuti on seda mõõtnud Viimsi 
Halduse spetsialistid. Täiskoormusel on müra üle lubatud normi, milleks on öösel 40 DB. 
Seetõttu ehitatakse müra tõkestamiseks sein. Kuniks sein pole valmis, soojuspumpa öösel ei 
kasutata. 

 Bussipeatuse varialuse ringitõstmine. Abivallavanem Alar Miku vastus: „Bussipeatuste 
ringiehitamist kommunikeerib vallavalitsus eraldiseisvalt avalikes kanalites ja siis on ka 
hoolekogul võimalik saada kõigi elanikega samaaegselt teavet, millal midagi ringi ehitatakse 
või ringi tõstetakse. Hetkel mul mingit infot selles osas edastada ei ole." 

 Väljasõitude jaoks tellitud bussides seisvad lapsed mõnikord bussis püsti. Koolijuht edastab 
õpetajate sellekohase märkuse, et nad busside tellimisel arvestaksid õpilaste arvuga. Viimsi 
valla kommunaalteenistuse juhataja Imre Saar soovitas lugeda õppereiside ja ekskursioonide 
nõudeid: https://www.liikluskasvatus.ee/et/opetajale/3/oppereisid-ja-ekskursioonid. Kui 
kuni 60 km/h sõitvas bussis tohib sõita püsti, siis asulavälisel teel laste juhuveol kasutatavas 
bussis võib alla 18-aastaseid istuvaid lapsi vedada üksnes turvavööga varustatud istekohtadel 
ning seisvate laste vedu on keelatud. Eeldades, et sõit tehti marsruudil, kus kehtis asulasisene 
liikluskord ja tavapärane asulasisene piirkiirus, siis otsest probleemi ei näe. 

 

 

Vaidlustamisviide: 

Viimsi Vallavolikogu 19.06.2018 määruse nr. 13 „Viimsi valla munitsipaalharidusasutuste 

hoolekogude töökord“ § 19 kohaselt on hoolekogu otsusega mittenõustumisel, samuti 

vaidlusküsimuste korral, haridusasutuse direktoril, õpilasel, vanemal või hoolekogu liikmel õigus 

pöörduda kümne tööpäeva jooksul arvates otsuse vastuvõtmisest kooli õppe- ja kasvatustegevuse 

üle järelevalvet teostava asutuse või vallavalitsuse poole otsuse õiguspärasuse kontrollimiseks. 

 

 

 

 

 

Protokollija: Karl Mänd    Koosoleku juhataja: koolijuht Margus Tõnissaar 

https://www.liikluskasvatus.ee/et/opetajale/3/oppereisid-ja-ekskursioonid

